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Protokół Nr 2/2020 

z obrad XVII Sesji Rady Gminy Konopiska 

z dnia 28 lutego  2020 r., od godz. 13: 00 do godziny 15:30 
w sali konferencyjnej Urzędu Gminy Konopiska. 

 

 

Ad. 1. Otwarcie sesji i stwierdzenie jej prawomocności. 

 

W XVII Sesji uczestniczyło 15 radnych. Sesję otworzył Przewodniczący Rady Gminy 

Konopiska - Pan Edward Bałdyga. Na podstawie listy obecności stwierdził prawomocność 
obrad, w Sesji uczestniczyło 15 radnych, co stanowi kworum, przy którym Rada Gminy 

Konopiska może obradować i podejmować prawomocne uchwały. Przewodniczący Rady 

Gminy Konopiska – powitał: radnych, Wójta – Pana Jerzego Żurka, Zastępcę Wójta – Panią 
Iwonę Lisek, Skarbnika Gminy – Panią Jadwigę Janik, Sekretarz Gminy- Pani Barbarę 
Ankowską – Lis,  radcę prawnego- Panią Wiesławę Rodak, sołtysów, mieszkańców i 

pracowników urzędu. 

 

Ad. 2. Ustalenie porządku obrad. 
 

p.E.Bałdyga- odczytał porządek obrad: 

 

1. Otwarcie sesji i stwierdzenie jej prawomocności. 

2. Ustalenie porządku obrad. 

3. Przyjęcie protokołu z XVI sesji Rady Gminy Konopiska. 

4. Sprawozdanie Wójta Gminy z działalności w okresie między sesjami.  

5. Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia „Programu opieki nad zwierzętami bezdomnymi 

oraz zapobiegania bezdomności zwierząt na terenie Gminy Konopiska”. 

6. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały Nr 146/XVI/2020 Rady Gminy 

Konopiska z 17 stycznia 2020r. w sprawie wyboru metody ustalenia opłaty za 

gospodarowanie odpadami komunalnymi oraz ustalenia stawki opłaty za 

gospodarowanie odpadami komunalnymi. 

7. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego przyjętego uchwałą nr 78/X/03Rady Gminy Konopiska. 

8. Podjęcie uchwały w sprawie przystąpienia do zmiany Miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego Gminy Konopiska. 

9. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy 

Konopiska na lata 2020-2030. 

10. Podjęcie uchwały w sprawie zmian w budżecie Gminy Konopiska na 2020 rok. 

11. Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej dla Policji. 

12. Podjęcie uchwały w sprawie pomocy finansowej dla Województwa Śląskiego na 

współfinansowanie inwestycji drogowej pn. „Budowa chodnika w ciągu drogi 

wojewódzkiej 907 w miejscowości Korzonek - etap I". 

13. Podjęcie uchwały w sprawie pomocy finansowej dla Województwa Śląskiego na 

współfinansowanie inwestycji drogowej pn. „Budowa chodnika w ciągu drogi 

wojewódzkiej 904 w miejscowości Aleksandria - etap III". 

14. Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę nr 40/VI/2019 z dnia 19.02.2019r. w sprawie 

poboru podatków w drodze inkasa. 

15. Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę nr 41/VI/2019 z dnia 19.02.2019r. w sprawie 

poboru opłaty targowej w drodze Inkasa. 

16. Podjęcie uchwały w sprawie: zmiany uchwały nr 172/XXII/2012 Rady Gminy 
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Konopiska z dnia 4 września 2012r. określającej przystanki komunikacyjne, których 

właścicielem lub zarządzającym jest Gmina Konopiska oraz warunków i zasad 

korzystania z tych przystanków. 

17. Sprawy różne. 

18. Zakończenie obrad. 

 

 

p.E.Bałdyga- zapytał, czy są uwagi do porządku obrad? 

Uwag nie było. 

                                                                

Przewodniczący Rady Gminy Konopiska poddał pod głosowanie porządek obrad. 

 
Głosowało 15 radnych: 

                            „za”                          głosowało  15 radnych 

                            „przeciw”                                    0 radnych 

                            „wstrzymał się”                           0 radnych 

 

Rada Gminy jednogłośnie przyjęła porządek obrad. 

 

Ad. 3. Przyjęcie protokołu z XVI sesji Rady Gminy Konopiska.  
 

p.E.Bałdyga- poinformował: protokół był wyłożony do wglądu w biurze Rady Gminy              

i wysłany wszystkim radnym, nie zgłoszono poprawek do protokołu. Zapytał czy są jakieś 
uwagi do protokołu? 

 

Uwag nie było. 

 

p.E.Bałdyga- poprosił o przegłosowanie przyjęcia protokołu z XVI sesji, za przyjęciem: 

 

Głosowało 15 radnych: 

                            „za”                          głosowało  15 radnych 

                            „przeciw”                                    0 radnych  

                            „wstrzymało się”                         0 radnych 

 

Protokół z XVI sesji został przyjęty jednogłośnie. 

 
 

Ad. 4. Sprawozdanie Wójta Gminy z działalności w okresie międzysesyjnym. 
 

Sprawozdanie przedstawił Wójt Gminy (w załączeniu do niniejszego protokołu). 

 

p.E.Bałdyga - czy są uwagi do przedstawionego sprawozdania?  

Uwag  nie było. 

 

 

Ad. 5. Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia „Programu opieki nad zwierzętami 

bezdomnymi oraz zapobiegania bezdomności zwierząt na terenie Gminy Konopiska”. 

 
p.W.Rodak- wyjaśniła, że projekt uchwały był poddany konsultacją i został przedstawiony       
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w obecnym stanie. Ostatnio odbyła się narada w nadzorze prawnym dot. programu opieki nad 

zwierzętami bezdomnymi. Poinformowała, że muszą być wprowadzone zmiany do tego 

projektu uchwały. 

 

p.E.Bałdyga- ze względu na konieczność wprowadzenia zmian do projektu uchwały 

zawnioskował o przesunięcie  projektu uchwały w sprawie przyjęcia „Programu opieki nad 

zwierzętami bezdomnymi oraz zapobiegania bezdomności zwierząt na terenie Gminy 

Konopiska” do punktu 16. 

 

Przewodniczący Rady Gminy Konopiska poddał pod głosowanie wniosek o przesunięcie  

projektu uchwały w sprawie przyjęcia „Programu opieki nad zwierzętami bezdomnymi oraz 

zapobiegania bezdomności zwierząt na terenie Gminy Konopiska” do punktu 16. 

 

Głosowało 15 radnych: 

                            „za”                          głosowało  15 radnych 

                            „przeciw”                                    0 radnych  

                            „wstrzymało się”                         0 radnych 

 

Rada Gminy jednogłośnie przesunęła projektu uchwały w sprawie przyjęcia „Programu 

opieki nad zwierzętami bezdomnymi oraz zapobiegania bezdomności zwierząt na terenie 

Gminy Konopiska” do punktu 16. 

 
p.E.Bałdyga- odczytał nowy porządek obrad. 

 
1. Otwarcie sesji i stwierdzenie jej prawomocności. 

2. Ustalenie porządku obrad. 

3. Przyjęcie protokołu z XVI sesji Rady Gminy Konopiska. 

4. Sprawozdanie Wójta Gminy z działalności w okresie między sesjami.  

5. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały Nr 146/XVI/2020 Rady Gminy 

Konopiska z 17 stycznia 2020r. w sprawie wyboru metody ustalenia opłaty za 

gospodarowanie odpadami komunalnymi oraz ustalenia stawki opłaty za 

gospodarowanie odpadami komunalnymi. 

6. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego przyjętego uchwałą nr 78/X/03Rady Gminy Konopiska. 

7. Podjęcie uchwały w sprawie przystąpienia do zmiany Miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego Gminy Konopiska. 

8. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy 

Konopiska na lata 2020-2030. 

9. Podjęcie uchwały w sprawie zmian w budżecie Gminy Konopiska na 2020 rok. 

10. Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej dla Policji. 

11. Podjęcie uchwały w sprawie pomocy finansowej dla Województwa Śląskiego na 

współfinansowanie inwestycji drogowej pn. „Budowa chodnika w ciągu drogi 

wojewódzkiej 907 w miejscowości Korzonek - etap I". 

12. Podjęcie uchwały w sprawie pomocy finansowej dla Województwa Śląskiego na 

współfinansowanie inwestycji drogowej pn. „Budowa chodnika w ciągu drogi 

wojewódzkiej 904 w miejscowości Aleksandria - etap III". 

13. Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę nr 40/VI/2019 z dnia 19.02.2019r. w sprawie 

poboru podatków w drodze inkasa. 

14. Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę nr 41/VI/2019 z dnia 19.02.2019r. w sprawie 

poboru opłaty targowej w drodze Inkasa. 
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15. Podjęcie uchwały w sprawie: zmiany uchwały nr 172/XXII/2012 Rady Gminy 

Konopiska z dnia 4 września 2012r. określającej przystanki komunikacyjne, których 

właścicielem lub zarządzającym jest Gmina Konopiska oraz warunków i zasad 

korzystania z tych przystanków. 

16. Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia „Programu opieki nad zwierzętami 

bezdomnymi oraz zapobiegania bezdomności zwierząt na terenie Gminy Konopiska”. 

17. Sprawy różne. 

18. Zakończenie obrad. 

 

 

Ad. 5. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały Nr 146/XVI/2020 Rady Gminy 

Konopiska z 17 stycznia 2020r. w sprawie wyboru metody ustalenia opłaty za 

gospodarowanie odpadami komunalnymi oraz ustalenia stawki opłaty za 

gospodarowanie odpadami komunalnymi. 

 
p.E.Bałdyga- projekt uchwały był omówiony na komisjach, czy są pytania? 

Pytań nie było. 

 

p.J.Majdzik- odczytała projekt uchwały. 

 

Przewodniczący Rady Gminy Konopiska poddał pod głosowanie projekt uchwały. 

 

Głosowało 15 radnych: 

                            „za”                          głosowało  15 radnych 

                            „przeciw”                                    0 radnych 

                            „wstrzymało się”                         0 radnych 

 

UCHWAŁA NR 152/XVII/2020 RADY GMINY KONOPISKA z dnia 28 lutego 2020 r. 

w sprawie zmiany uchwały Nr 146/XVI/2020 Rady Gminy Konopiska z 17 stycznia 

2020r.  w sprawie wyboru metody ustalenia opłaty za gospodarowanie odpadami 

komunalnymi oraz ustalenia stawki opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi- 

podjęta jednogłośnie. 

 

Ad. 6. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego przyjętego uchwałą nr 78/X/03Rady Gminy Konopiska. 

 

 
p.E.Bałdyga- projekt uchwały był omówiony na komisjach, czy są pytania? 

Pytań nie było. 

 

p.B.Jabłońska- odczytała projekt uchwały. 

 

Przewodniczący Rady Gminy Konopiska poddał pod głosowanie projekt uchwały. 

 

Głosowało 15 radnych: 

                            „za”                          głosowało  15 radnych 

                            „przeciw”                                    0 radnych 
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                            „wstrzymało się”                         0 radnych 

 

UCHWAŁA NR 153/XVII/2020 RADY GMINY KONOPISKA z dnia 28 lutego 2020 r. 

w sprawie zmiany miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego przyjętego 

uchwałą Nr 78/X/03 Rady Gminy Konopiska.- podjęta jednogłośnie. 

 

 

Ad. 7. Podjęcie uchwały w sprawie przystąpienia do zmiany Miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego Gminy Konopiska. 

 
p.E.Bałdyga- projekt uchwały był omówiony na komisjach, czy są pytania? 

Pytań nie było. 

 

p.J.Majdzik- odczytała projekt uchwały. 

 

Przewodniczący Rady Gminy Konopiska poddał pod głosowanie projekt uchwały. 

 

Głosowało 15 radnych: 

                            „za”                          głosowało  15 radnych 

                            „przeciw”                                    0 radnych 

                            „wstrzymało się”                         0 radnych 

 

UCHWAŁA NR 154/XVII/2020 RADY GMINY KONOPISKA z dnia 28 lutego 2020 r. 

w sprawie przystąpienia do zmiany Miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego Gminy Konopiska- podjęta jednogłośnie. 

 

 

Ad. 8. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy 

Konopiska na lata 2020-2030. 

 
p.E.Bałdyga- projekt uchwały był omówiony na komisjach, czy są pytania? 

Pytań nie było. 

 

p.B.Jabłońska- odczytała projekt uchwały. 

 

Przewodniczący Rady Gminy Konopiska poddał pod głosowanie projekt uchwały. 

 

Głosowało 15 radnych: 

                            „za”                          głosowało  15 radnych 

                            „przeciw”                                    0 radnych 

                            „wstrzymało się”                         0 radnych 
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UCHWAŁA NR 155/XVII/2020 RADY GMINY KONOPISKA z dnia 28 lutego 2020 r. 

w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Konopiska na lata 2020-

2030- podjęta jednogłośnie. 

 

Ad. 9. Podjęcie uchwały w sprawie zmian w budżecie Gminy Konopiska na 2020 rok. 
 

p.E.Bałdyga- projekt uchwały był omówiony na komisjach, czy są pytania? 

Pytań nie było. 

 

p.J.Majdzik- odczytała projekt uchwały. 

 

Przewodniczący Rady Gminy Konopiska poddał pod głosowanie projekt uchwały. 

 

Głosowało 15 radnych: 

                            „za”                          głosowało  15 radnych 

                            „przeciw”                                    0 radnych 

                            „wstrzymało się”                         0 radnych 

 

UCHWAŁA NR 156/XVII/2020 RADY GMINY KONOPISKA z dnia 28 lutego 2020 r. 

w sprawie zmian w budżecie Gminy Konopiska na 2020 rok - podjęta jednogłośnie. 

 

Ad. 10. Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej dla Policji. 

 
p.E.Bałdyga- projekt uchwały był omówiony na komisjach, czy są pytania? 

Pytań nie było. 

 

p.B.Jabłońska- odczytała projekt uchwały. 

 

Przewodniczący Rady Gminy Konopiska poddał pod głosowanie projekt uchwały. 

 

Głosowało 15 radnych: 

                            „za”                          głosowało  15 radnych 

                            „przeciw”                                    0 radnych 

                            „wstrzymało się”                         0 radnych 

 

UCHWAŁA NR 157/XVII/2020 RADY GMINY KONOPISKA z dnia 28 lutego 2020 r.  

w sprawie udzielenia pomocy finansowej dla Policji- podjęta jednogłośnie. 

 

 

Ad. 11. Podjęcie uchwały w sprawie pomocy finansowej dla Województwa Śląskiego na 

współfinansowanie inwestycji drogowej pn. „Budowa chodnika w ciągu drogi 

wojewódzkiej 907 w miejscowości Korzonek - etap I". 

 
p.R.Kołodziejczyk- poprosił o przedstawienie w jakim kierunku ma być wykonany chodnik. 
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p.Wójt- wyjaśnił. 

 

p.E.Bałdyga- projekt uchwały był omówiony na komisjach, czy są pytania?  

Pytań nie było. 

 

p.J.Majdzik- odczytała projekt uchwały. 

 

Przewodniczący Rady Gminy Konopiska poddał pod głosowanie projekt uchwały. 

 

Głosowało 15 radnych: 

                            „za”                          głosowało  15 radnych 

                            „przeciw”                                    0 radnych 

                            „wstrzymało się”                         0 radnych 

 

UCHWAŁA NR 158/XVII/2020 RADY GMINY KONOPISKA z dnia 28 lutego 2020 r. 

w sprawie pomocy finansowej dla Województwa Śląskiego na współfinansowanie 

inwestycji drogowej pn. „Budowa chodnika w ciągu drogi wojewódzkiej 907                    

w miejscowości Korzonek - etap I"- podjęta jednogłośnie. 

 

 

Ad. 12. Podjęcie uchwały w sprawie pomocy finansowej dla Województwa Śląskiego na 

współfinansowanie inwestycji drogowej pn. „Budowa chodnika w ciągu drogi 

wojewódzkiej 904 w miejscowości Aleksandria - etap III". 

 
p.E.Bałdyga- projekt uchwały był omówiony na komisjach, czy są pytania? 

Pytań nie było.  

 

p.B.Jabłońska- odczytała projekt uchwały. 

 

Przewodniczący Rady Gminy Konopiska poddał pod głosowanie projekt uchwały. 

 

Głosowało 15 radnych: 

                            „za”                          głosowało  15 radnych 

                            „przeciw”                                    0 radnych 

                            „wstrzymało się”                         0 radnych 

 

UCHWAŁA NR 159/XVII/2020 RADY GMINY KONOPISKA z dnia 28 lutego 2020 r. 

w sprawie pomocy finansowej dla Województwa Śląskiego na współfinansowanie 

inwestycji drogowej pn. „Budowa chodnika w ciągu drogi wojewódzkiej 904                    

w miejscowości Aleksandria - etap III"- podjęta jednogłośnie. 

 

Ad. 13. Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę nr 40/VI/2019 z dnia 19.02.2019r.           

w sprawie poboru podatków w drodze inkasa. 

 
p.E.Bałdyga- projekt uchwały był omówiony na komisjach, czy są pytania? 

Pytań nie było. 
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p.J.Majdzik- odczytała projekt uchwały. 

 

Przewodniczący Rady Gminy Konopiska poddał pod głosowanie projekt uchwały. 

 

Głosowało 15 radnych: 

                            „za”                          głosowało  15 radnych 

                            „przeciw”                                    0 radnych 

                            „wstrzymało się”                         0 radnych 

 

UCHWAŁA NR 160/XVII/2020 RADY GMINY KONOPISKA z dnia 28 lutego 2020 r. 

zmieniająca uchwałę nr 40/VI/2019 z dnia 19.02.2019r. w sprawie poboru podatków        

w drodze inkasa - podjęta jednogłośnie. 

 

 

Ad. 14. Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę nr 41/VI/2019 z dnia 19.02.2019r.            

w sprawie poboru opłaty targowej w drodze Inkasa. 

 
p.E.Bałdyga- projekt uchwały był omówiony na komisjach, czy są pytania? 

Pytań nie było. 

 

p.B.Jabłońska- odczytała projekt uchwały. 

 

Przewodniczący Rady Gminy Konopiska poddał pod głosowanie projekt uchwały. 

 

Głosowało 15 radnych: 

                            „za”                          głosowało  15 radnych 

                            „przeciw”                                    0 radnych 

                            „wstrzymało się”                         0 radnych 

 

UCHWAŁA NR 161/XVII/2020 RADY GMINY KONOPISKA z dnia 28 lutego 2020 r. 

zmieniająca uchwałę nr 41/VI/2019 z dnia 19.02.2019r. w sprawie poboru opłaty 

targowej w drodze inkasa - podjęta jednogłośnie. 

 

Ad. 15. Podjęcie uchwały w sprawie: zmiany uchwały nr 172/XXII/2012 Rady Gminy 

Konopiska z dnia 4 września 2012r. określającej przystanki komunikacyjne, których 

właścicielem lub zarządzającym jest Gmina Konopiska oraz warunków i zasad 

korzystania z tych przystanków. 

 
p.E.Bałdyga- projekt uchwały był omówiony na komisjach, czy są pytania? 

Pytań nie było. 

 

p.J.Majdzik- odczytała projekt uchwały. 

 

Przewodniczący Rady Gminy Konopiska poddał pod głosowanie projekt uchwały. 

 

Głosowało 15 radnych: 
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                            „za”                          głosowało  15 radnych 

                            „przeciw”                                    0 radnych 

                            „wstrzymało się”                         0 radnych 

 

UCHWAŁA NR 162/XVII/2020 RADY GMINY KONOPISKA z dnia 28 lutego 2020 r. 

w sprawie zmiany uchwały nr 172/XXII/2012 Rady Gminy Konopiska z dnia 4 września 

2012r. określającej przystanki komunikacyjne, których właścicielem lub zarządzającym 

jest Gmina Konopiska oraz warunków i zasad korzystania z tych przystanków- podjęta 

jednogłośnie. 

p.E.Bałdyga- ogłosił 5 minut przerwy. 

Przerwa 

p.E.Bałdyga- wznowił obrady sesji. 

 

 

Ad. 16. Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia „Programu opieki nad zwierzętami 

bezdomnymi oraz zapobiegania bezdomności zwierząt na terenie Gminy Konopiska”. 

 
p. E.Bałdyga- przedstawiła wniosek o wprowadzenie poprawki do treści paragrafu                  

4 załącznika do projektu uchwały. Odczytał wprowadzone zmiany. 

 

Przewodniczący Rady Gminy Konopiska poddał pod głosowanie wniosek o wprowadzenie 

poprawki do treści paragrafu 4 załącznika do projektu uchwały. 

 

 

Głosowało 15 radnych: 

                            „za”                          głosowało  15 radnych 

                            „przeciw”                                    0 radnych 

                            „wstrzymało się”                         0 radnych 

 

Rada Gminy Konopiska jednogłośnie wprowadziła przedstawioną poprawkę. 
 

p.B.Jabłońska- odczytała projekt uchwały. 

 

Przewodniczący Rady Gminy Konopiska poddał pod głosowanie projekt uchwały. 

 

Głosowało 15 radnych: 

                            „za”                          głosowało  15 radnych 

                            „przeciw”                                    0 radnych 

                            „wstrzymało się”                         0 radnych 

 

UCHWAŁA NR 163/XVII/2020 RADY GMINY KONOPISKA z dnia 28 lutego 2020 r. 

w sprawie przyjęcia „Programu opieki nad zwierzętami bezdomnymi oraz zapobiegania 

bezdomności zwierząt na terenie Gminy Konopiska”- podjęta jednogłośnie. 
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Ad. 17. Sprawy różne. 

 
p.A.Janik- poruszył sprawę odwodnienia drogi w miejscowości Kijas. Przedstawił złożone 3 

interpelacje i odpowiedzi w tej sprawie. Zapytał czy zebranie wiejskie może określić jak ma 

być wykonane odwodnienie.  

 

p.Wójt- wyjaśnił, że te tematy wymagają dużych nakładów finansowych. Były zlecane 

różnego rodzaju wyceny, które wyszły około kilkuset tysięcy złotych. Wyjaśnił, że nie ma 

możliwości odprowadzenia wody, ze względu na brak miejsca. Proponowałem wykup tego 

terenu. Wyjaśnił, że wykonanie odwodnienia spowoduje naruszenie struktury drogi, która jest 

w dobrym stanie. 

 

p.A.Janik- wyjaśnił, że był ciągle zapewniany, że są wszystkie pozwolenia. Później się 
okazało, że nie wyrażają zgody. Przedstawił, że trzeba odprowadzić wodę do rzeki. 

 

p.E.Bałdyga- wyjaśnił, że spotkanie zainteresowanych stron może pomóc rozwiązać tą 
sprawę. 
  

p.R.Kołodziejczyk- podziękował za obniżenie progów zwalniających. Nawiązał do sprawy 

terenów przy zbiorniku „Pająk”. Poprosił o przedstawienie co w tej kwestii zostało zrobione. 

 

p.Wójt- wyjaśnił, że na komisji było to przedstawiane. Była wola radych by podjąć działania 

w sprawie odzyskania terenów. Poinformował o przeprowadzonych rozmach z profesorem 

prawa administracyjnego, który nie podjął się prowadzenia. Poinformował o innych 

rozmowach, ale ze względu na krótki termin została złożona skarga. 3 kwietnia odbędzie się 
rozprawa. Wyjaśnił, że jest wiele gmin, które mają podobne problemy. Obecnie jest tendencja 

do zwracania ziemi właścicielom.  

 

p.W.Rodak- wyjaśniła, że sprawa toczy się 23 lata. Jedna ze spadkobierczyń dawnego 

właściciela przedwojennego wnosiła o stwierdzenie nieważności decyzji  o przejęcie gruntów 

gospodarstwa opuszczonego. Przedstawiła jak toczyła się sprawa. Poinformowała o zmianie 

trendu w kierunku zwrotu majątków właścicielom ziem. Sady stoją na stanowisku, że z uwagi 

na przebywanie właściciel w obozie, nie można jej pozbawić własności z uwagi na to, że nie 

mogła przejąć tej własności. Wyjaśniła, że ostatnie orzeczenia są dla nas niekorzystne. 

Podnieśliśmy fakt, że nie wszystkie strony brały udział w postępowaniu i w związku z tym 

została złożona przez nas skarga do WSA. Wyjaśniła, że wszystkie możliwości zostały przez 

nas wykorzystane. 

 

p.M.Parandyk- poprosił o zapoznanie się i przedstawienie na jakim etapie jest wykonanie 

projektu chodnika na ul. Szkolnej, który miał być wykonany w 2019 roku. 

 

p.P.Wojciechowki- nawiązał do tematu terenów przy zbiorniku „Pająk”. Wyjaśnił, że miały 

być zrobione rozeznania z innymi prawnikami, nie tylko tym panem z Krakowa.  

 

p.A.Janik- wyjaśnił, że przeznaczyliśmy 50 tys. złotych na znalezienie obsługi prawnej w tej 

sprawie. 

 

p.Wójt- wyjaśniła, że szukaliśmy, ale nikt nie daje nam gwarancji, że przy ogólnym trendzie 

zwrotu ziemi uda dam się wygrać. Możemy wydać kilkaset tysięcy złotych, a nikt nam nie 

gwarantuje nawet cienia wygranej. 
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p.K.Zygier- udzieliła odpowiedzi dot. chodnika w Kopalni. Wyjaśniła, że umowa została 

rozwiązana i w tym roku ponownie musi być ogłoszony przetarg na wyłonienie wykonawcy 

projektu tego chodnika. 

 

p.J.Benesz- podziękował za przywrócenie dawnego rozkładu jazdy. 

 

p.Z.Skwara- zwrócił się z prośbą o wyrównanie drogi przy ul. Modrzewiowej. 

 

p.Wójt- poinformował o skargach dot. składowiska odpadów. Wyjaśnił, że rekultywację 
składowiska odpadów robimy zgodnie z przepisami. Udało nam się znaleźć dobrą firmę, za 

nieduże pieniądz.  

 

p.R.Skoczylas- poinformował o powstających mini osiedlach domków przy gruntach rolnych. 

Zaproponował by wydzielić odpowiednią część miejscowości by nie utrudniać w 

wykonywaniu prac rolnych. Wyjaśnił, że będzie to rodziło konflikty, przedstawił przykłady. 

Zapytał jak rozwiązać sprawę by 9 gospodarstwom rolnym uprawiającym około 300 hektarów 

pomóc w wykonywaniu swoich prac. Poprosił o wprowadzenie zapisu przy powstających 

osiedlach, że w okolicy znajdują się tereny rolne. 

 

p.Wójt- wyjaśnił, że po to są prowadzone postępowania administracyjne dot. wydania 

warunków zabudowy, by można wnieść uwagi. Szkoda, że to pytanie nie zostało zadane przy 

planiście. Wyjaśnił, żeby  z tego wybrnąć można opracować miejscowy plan 

zagospodarowania przestrzennego, który ma swoje plusy i minusy. 

 

p.R.Skoczylas- wyjaśnił, że w innych gminach są zapisy, że jest to gmina wiejska. Prace rolne 

są wykonywane o różnych godzinach. Nie ma zastosowania godzina ciszy nocnej dla 

rolników. 

 

p.Wójt- wyjaśnił, że coś takiego było sugerowane, tyko czy o jest prawnie dopuszczone? 

 

p.J.Kromołowska- poprosiła o poinformowanie, gdzie mieszkańcy mogą utylizować 
przeterminowane leki, strzykawki itp. rzeczy. Czy można zorganizować jakiś punkt w tym 

celu. Zapytała czy ruszył nabór wniosków do wymiany pieców? Czy będzie w naszej gminie 

dofinansowanie do termomodernizacji budynków? 

 

p.Wójt- wyjaśnił, że termin na zgłaszanie dofinansowania do wymiany pieców będzie 

ogłoszony około czerwca.  Dofinansowanie do termomodernizacji można uzyskać z innych 

projektów. Udzielił odpowiedzi dot. zbierania leków, strzykawek. Rozeznamy sprawę i 
zamieścimy informację na stronie internetowej i w Pasmach. 

 

p.J.Tekiela- poruszyła sprawę dot. przeznaczenia środków z funduszu sołeckiego na system 

powiadamiania smsowego. Poprosiła radnych o zapoznanie się z pismem, które przekazała 

radym. Poruszyła temat dot. badania ścieków w oczyszczalni w Hutkach. 

 

p.Wójt- wyjaśnił, że była możliwość zmiany pieniędzy w funduszu sołeckim. 

 

p.I.Lisek- wyjaśniła, że Pan wójt obiecał że te pieniądze zostaną w sołectwie Hutki.  

Pieniądze zostały przesunięte na dodatkowe godzin świetlicy szkolnej w Hutkach, by rodzice 

mogli się przygotować na skrócenie godzin pracy świetlicy. Wyjaśniła, że rodzice zwrócili się 
z prośbą o wydłużenie pacy godzin świetlicy do końca roku szkolnego. Po rozmowach z panią 
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dyrektor jest ten czas by wykorzystać te pieniądze na wydłużenie pracy świetlicy szkolnej do 

końca roku szkolnego.  

 

p.J.Tekiea- wyjaśniła, że cieszy się, że pieniądze zostały przekazane na dzieci. 

 

p.E.Bałdyga- nawiązał do zajęć tańca. Wyjaśnił, że pieniądze na ten cel mogą przepaść bo 

pani sołtys o tej pory nie podpisała umowy. 

 

p.A.Suchecka- wyjaśniła, że nie ma terminów kiedy będą zajęcia. 

 

p.J.Parkitny- nawiązał do drogi przez las w Walaszczykach. Poprosił o naprawę tej drogi. 

 

p.B.Jabłońska- poprosiła o naprawę drogi przez las w Walaszczykach oraz o wyrównanie 

pobocza na ul. Częstochowskiej.  

 

p.Wójt- wyjaśnił, że ZDP wyrównywał pobocza.  

 

p.K.Zygier- w związku ze zgłoszeniami pana sołtysa rozmawialiśmy z Lasami Państwowymi. 

Wystosowaliśmy pismo dot. ul. Modrzewiowej, Walaszczyk. 

 

p.M.Cichoń – czy w najbliższym czasie na ul. Szmaragdowej zostaną uzupełnione dziury? 

 

p.Wójt- wyjaśnił, że udało nam się uzyskać pracowników z robót społecznie użytecznych i z 

ich pomocą chcemy wykonać uzupełnianie dziur, sprzątanie śmieci itp. prace. 

 

p.J.Majdzik – w imieniu mieszkańców ul. Zacisznej podziękowała za  częściową poprawę 
warunków drogi. Poprosiła o wyrównanie pozostałej części i uzupełnienie dziur. 

 

p.E.Bałdyga- petycję p. Renaty Sutor przekazaną przez Starostwo Powiatowe w 

Częstochowie dot. utworzenia bezpłatnych miejsc parkingowych skierował do Komisji Skarg, 

Wniosków i Petycji. Pismo wojewody nr NPII.4100.22.2020 dot. miejsca zamieszkania 

radnego p. Piotra Szczerbaka skierował do Komisji Samorządu Terytorialnego i 

Przestrzegania Prawa. 

 

Ad. 18. Zakończenie obrad. 
  

Wobec wyczerpania porządku obrad p. Edward Bałdyga Przewodniczący Rady podziękował 

za udział w sesji, zamknął obrady XVII sesji Rady Gminy Konopiska. Sesja trwała do 

godziny 15:30. 

Protokół z wynikami głosowania imiennego stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 

Niniejsza sesja była transmitowana i utrwalana za pomocą urządzeń rejestrujących obraz                                    

i dźwięk. Nagrania obrad są udostępnione w BIP i na stronie urządu.  

Na tym protokół zakończono i podpisano. 

 

Protokół sporządziła:                                      Przewodniczący Rady Gminy Konopiska: 

 
Anna Podsiadlik                                                                      Edward Bałdyga 


